

2019

IAN Program of Activities



About IAN

IAN is a no-profit association of enterprises and organizations operating in the aviation and aerospace industry. Established in 2013, IAN lobbies with Italian and foreign governments as well as non-government organizations on behalf of its members and technical partners.

IAN是一个涵盖航空航天业的企业和组织的非营利性协会。IAN成立于2013年，其主要业务是帮助其成员以及技术合作伙伴与意大利和外国政府以及非政府组织公司进行业务洽谈。

IAN promotes its members and technical partners' activities across the most dynamic markets, such as the Greater China region and the ASEAN countries. IAN partners up with Asia-based organizations to receive their demands and find the necessary solution among its members.

IAN主要针对大中华地区和东盟国家等最具活力的市场来推广其成员和技术合作伙伴。

2019 IAN Program of Activities

We drafted a program of exciting activities for you, and we are sharing it with you so that you can join us in one of the next event.

我们起草了一个令人兴奋的活动计划，我们与您分享，以便您可以参加今年的各个活动。



2019 IAN Program of Activities

Milan, Italy

March 15th 2019

Meet the delegates of the "Chongqing Liangjiang New Area", one of the most promising area for the aviation industry in the west part of China.

意大利米兰

2019年3月15日

会见“重庆两江新区”的代表，“重庆两江新区”是中国西部航空业最具发展前景的地区之一。



2019 IAN Program of Activities

Bangkok, Thailand **March 21st 2019**

Join the Workshop "Thailand: Path To Aerospace" and find out incredible business opportunities in the land of the smile.

泰国曼谷

2019年3月21日

参加“泰国：航空航天之路”研讨会，在微笑的土地上找到无限可能的商机。



2019 IAN Program of Activities

Shanghai, China

April 16th 2019

Join "Connected China", the most important event for avionics, IT and big data; meet hundreds of industry experts and partners.

中国上海

2019年4月16日

加入“互联中国”，这是航空电子，IT和大数据最重要的事件；能够会见数百名行业专家和合作伙伴。



2019 IAN Program of Activities

Bangkok, Thailand **May 6th 2019**

Participate in "SubCon Thailand 2019", a week filled with discoveries, meetings and opportunities for you to expand in the South-East.

泰国曼谷

2019年5月6日

参加“SubCon Thailand 2019”，这是充满发现的一周，其中会包含各种专业性会议和机会，让您在东南地区扩展业务市场。



2019 IAN Program of Activities

Paris, France

June 17th 2019

IAN welcomes Chinese and Thai delegations to the "Paris Air-Show 2019", and drives invaluable opportunities for its members.

法国巴黎

2019年6月17日

IAN欢迎中国和泰国代表团参加“2019年巴黎航展”，并为其成员带来宝贵的机会。



2019 IAN Program of Activities

Tianjin, China

September 5th 2019

Take part in the most China-based "Helicopter Expo", with over 400 exhibitors and 25.000 trade visitors to define the future of this sector.

中国天津

2019年9月5日

参加最中国“直升机博览会”，有超过400家参展商和25.000名专业观众来一起参与这个行业的未来。



2019 IAN Program of Activities

Beijing, China

September 18th 2019

IAN takes part to the "China Aviation Expo", which will take place from September 18th to 20th 2019 in the Capital city of Beijing.

中国北京

2019年9月18日

IAN将参加于2019年9月18日在首都北京举行的“中国航空博览会”。



2019 IAN Program of Activities

Where Next?

Anytime soon?

If there is any event or activity you would like to join or you would like to inform us about, do not hesitate to let us know and we will be happy to follow up!

下一个活动在哪？

很快就会到来么？

如果您想加入任何IAN的活动，或者您想联系我们，请随时告诉我们，我们将会非常乐意与您取得联系！



Contacts

Mr. Riccardo Coli

Secretary General

riccardo.coli@itaerospacenetwork.it

www.itaerospacenetwork.it

 Scan To Follow Us On WeChat



 Follow Us On LinkedIn

<https://www.linkedin.com/italian-aerospace-network>